



泰富基建有限公司
Pacific Infrastructure Limited

泰富基建管理有限公司
Pacific Infrastructure Management Limited

專業隧道管理 Profession in Tunnel Management

我們早於1989年已參與香港的隧道營運，至今已超過30年。於2016年，我們成立了「泰富基建有限公司」，成功取得管理、營運及維修『東區海底隧道』的政府合約。於2018年，我們更進一步設立「泰富基建管理有限公司」，並獲得另一條政府隧道－『大老山隧道』的管理、營運及維修合約。

憑藉豐富及專業的行車隧道設施管理經驗，我們成為了香港隧道設施管理業界的領導者之一。作為隧道營運者，我們無間地為市民提供交通控制、壞車拯救、保安管理、隧道設施維修、隧道結構巡查、環境管理及隧道清潔等服務。

我們的使命是向公眾提供安全及快捷的交通服務。作為連接香港、九龍及新界東部的主要幹道，每天服務過百萬人次，為香港整體經濟帶來莫大的裨益。

對於能為香港市民服務，我們深感榮幸。我們未來將會繼續為廣大香港市民提供最優質的隧道管理服務。



We have been engaging in Hong Kong tunnel industry for over 30 years since 1989. In 2016, we established Pacific Infrastructure Limited and was successfully awarded with the management, operation and maintenance contract for Eastern Harbour Crossing from Hong Kong Government. In 2018, Pacific Infrastructure Management Limited was further established to manage another critical infrastructure – Tate's Cairn Tunnel.

Supported by our unique and extensive experience in road tunnel operation and maintenance, we are currently one of the leading tunnel operators in the market. As a tunnel operator, we uninterruptedly provide traffic control, recovery of vehicle breakdown, security control, tunnel equipment maintenance, civil structure inspection, landscape up-keeping and tunnel area cleaning services around the clock.

It is our mission to provide safe and efficient tunnel service to the general public. Eastern Harbour Crossing and Tate's Cairn Tunnel serve as an important traffic hub connecting the Eastern Hong Kong Island and Kowloon and facilitate traffic movements to and from Shatin and Kowloon areas. These two tunnels bring daily convenience to millions of commuters and make significant contribution to the economic development.

It is our great honour to serve Hong Kong community and we are committed to continuing the excellent tunnel services in future.